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Abstract (en)
The system is used for regulating the temp. of separate fluid circuits (2,42), for the wetting water (4), for wet offset printing and for the printing
machine cooling water (44), respectively. Each circuit contains a heat exchanger (14,16), with a cooling device (18) coupled to the heat exchanger
(14) in the wetting water circuit, which lies in heat exchange with the heat exchanger (16) of the second fluid circuit. The second fluid circuit contains
a heating heat exchanger (66), connected in parallel with the first heat exchanger section (50) of this circuit via a switching valve (70), operated in
dependence on the heating or cooling requirements. <IMAGE>

Abstract (de)
Druckmaschinen-Temperierungsvorrichtung für zwei voneinander getrennte Flüssigkeiten (4,44). Jeder Flüssigkeitskreislauf (2,44) enthält
einen Wärmetauscher (14,16). Ein Kälteerzeuger (18) steht im einen Wärmetauscher (14) mit dem ersten Flüssigkeitskreislauf (2) in
Wärmeenergieaustausch. Der erste Flüssigkeitskreislauf (2) steht außerdem im anderen Wärmetauscher (2) mit dem zweiten Flüssigkeitskreislauf
(42) in Wärmeenergieaustausch. Der zweite Flüssigkeitskreislauf (42) enthält einen Heizungs-Wärmetauscher (66), welcher über ein Zonenventil
(72) dem Wärmetauscherabschnitt (50) des zweiten Flüssigkeitskreislaufes (42) strömungsmäßig parallel geschaltet ist und je nach Wärme- oder
Kältebedarf mehr oder weniger benutzt werden kann. <IMAGE>
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